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`               PROTOKÓŁ Nr 1/2022 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 24 lutego 2022 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa zgłoszonych do programu działania Starostwa na 2021 r. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.   

W posiedzeniu bierze udział 7 Członków Komisji. 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli również: 

 

Antoni Koszyk         - Wicestarosta Nowosądecki, 

Stanisław Ryba                           - Dyrektor Wydziału  Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

                                                           i Leśnictwa 

  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

przedstawił porządek posiedzenia pod głosowanie.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut poddał 

pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 3. 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Stanisław Ryba 

przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa                   

i Leśnictwa zgłoszonych do programu działania Starostwa na 2021 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Joanna Stawiarska poruszyła kwestie wzrostu spraw z 

zakresu leśnictwa. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Stanisław Ryba 

odpowiedział, iż obserwuje się to zjawisku wzrostu spraw. Poinformował, iż ma nadzieję, ze 

jest to wzrost okresowy. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Joanna Stawiarska zapytała również o wydawanie 

zaświadczeń dot. objęcia gruntu uproszczonym planem urządzania lasów. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Stanisław Ryba 

wyjaśnił, iż jest to związane  z czynnościami, które wykonują notariusze zabezpieczającymi 

prawo pierwokupu lasów państwowych w stosunku do tych gruntów. 

 

Komisja przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad. 4/5 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

 

 

                     Przewodniczący 

           Komisji Ochrony Środowiska,  

    Rolnictwa i Leśnictwa RPN 

      

 

                     Wiktor Obrzut 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Anna Hardy-Repetowska    


